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1. Velkommen 
NOFEs leder Linda Ernstsen åpner årsmøtet. 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

3. Gjennomgang av årsmelding for arbeidsåret 2019-2020 
Leder gikk gjennom årsmeldingen (finnes på NOFEs nettside under fanen Årsmøte). 
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4. Valg 
På grunn av den spesielle situasjonen under covid-19 pandemien har de tre medlemmene som 
har fullført to år i sine styreverv ved utgangen av 2020 (Marie Wasmuth Lundblad, Christine L. 
Parr og Melanie Rae Simpson) sagt ja til å forlenge sine verv med en ny toårsperiode. Det vil si at 
det i år ikke velges inn nye styremedlemmer for perioden 2021-2022. 

5. Gjennomgang av regnskap 2019 og budsjett 2021 
Kasserer gikk gjennom regnskap for 2019 og budsjett for 2021. NOFE har i regnskapsåret 2019 
brukt regnskapsprogrammet Visma eAccounting. NO FE-konferansen ble i 2019 arrangert i Oslo, 
og gikk med 32 509 kr i overskudd. Totalt hadde NOFE i 2019 et overskudd på 84 887 kr, og 
likviditeten i foreningen er gjennomgående god. For 2019 hadde NOFE besluttet å sponse 
European Causal Inference Meeting (EuroCIM 2020) med 20 000 kr. EuroCIM skulle gå av 
stabelen 21-24 april 2020 i Oslo, men ble avlyst som følge av korona pandemien og ingen støtte 
ble utbetalt. Styre har vedtatt å sponse EuroCIM ved neste møte med samme sum. NOFE vil også 
støtte EPINOR med 40 000,- i samarbeidet om en «young-investigator day» i forkant av neste års 
konferanse. 

Kontingent vil ikke bli innkrevd i år på grunn av at det ikke blir arrangert NOFE konferanse i 2020. 

6. Innkomne saker 
Ingen innkomne saker. 

7. Eventuelt 
Ingen saker på eventuelt. 
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